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Miljö- och hälsoskyddsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2014-06-17, § 23 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 17 juni 2014 kl 17.05 – 18.20 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Onsdagen den 25 juni 2014 

  

 

Per Ankersjö Katarina Luhr 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C) ordföranden  

Katarina Luhr (MP) vice ordföranden  

 

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)  

Fredrik Canerstam (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V) §§ 13-23  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Magnus Liljegren (FP) för Frida Johansson Metso (FP) 

Ellinor Rindevall (S) för Mikael Magnusson (S) 

Måns Lönnroth (S) för Åsa Wester (S) 

Rikard Warlenius (V) för Stellan F Hamrin (V) §§ 1-12 

 
Ersättare: 

Anders Thureson (M)  

Eva Runvald (M)  

Viktor Strååt (M) 

Charles Berkow (MP)  

Clara Lindgren (MP)  

Rikard Warlenius (V) §§ 13-23  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Håkan Andersson, Maria 

Arwidsson, Hanna Bjelkeland, Gustaf Landahl, Daniel Selin, Kristofer 

Stjernqvist, Eva Sunnerstedt, Maria Svanholm, Malin Täppefur, Emily 

Tjäder och Pia Winbladh Högfors samt personalföreträdaren Luis Lopez 

och borgarrådssekreteraren Albin Ring. 

 

 

 

 



 

 Miljö- och hälsoskyddsnämnden  
 

 Sida 2 (2) 
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 § 23 
Förvaltningschefens information 
 
Förvaltningschefen Gunnar Söderholm informerar kort om den 

rättsfallspromemoria som ledamöterna fått ta del av.  

 

Pia Winbladh Högfors berättar kort om att hon ska besöka Bryssel 

för att informera om bergvärmepumpanläggningar och den e-tjänst 

staden har. Pia berättar också att förvaltningen under maj månad 

hade inspektionsrekord.  

 

Gustaf Landahl informerar om att alla PCB-anläggningar ska vara 

sanerade senast den 1 juli. Senast den 1 juli ska även Swedavia vara 

överens med berörda fastighetsägare i Bromma om åtgärder.  

 

Maria Svanholm berättar att Kemikaliecentrum nu anställt två 

personer.  

 

Malin Täppefur informerar om att förvaltningen nu ska ta över 

luftövervakningen i Dalarna.  

 
 
 

 

 Vid protokollet 

 Kristofer Stjernqvist 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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